
Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy 

 
Nr 15/2004  w dniu 18 listopada 2004 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.30  zakończono o godz. _____ 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Lech Pluciński     
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Teresa Walewska      
- Wiceprzewodnicząca   Komisji 

obecna 

 3. 
  

Jerzy Piasecki      
          - Sekretarz Komisji 

obecny 

4. 
 

Tadeusz Synoracki     obecny 

5. Mirosława Nowak  
 

obecna 

6. Andrzej Bielecki      
 

obecny 

7. Irena Wojewódzka-Kucz      
 

obecna 

8. Tomasz Kranc  
 

obecny 

9. Ryszard Cieśliński  
 

obecny 

10. Marceli Marzyński  
 

obecny 

11. Jerzy Springer  
 

obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. ______________________________ 

2. -------------------------------------------------- 

3. -------------------------------------------------- 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
4. Józef Sulikowski – Starosta Wągrowiecki 
5. Michał Piechocki – Wicestarosta Wągrowiecki 
6. Gabriela markiewicz – Dyrektor DPS w Srebrnej Górze 
7. Barbara Górna – kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Komisji p. L. Pluciński przedstawił zakres tematyczny posiedzenia 

komisji oraz powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. 
Program posiedzenia: 
1. Omówienie wyników badań ogólnodostępnych organizowanych przez Wydział    
    Spraw Obywatelskich i Zdrowia – zagrożenia i wnioski. 
2. Informacja na temat działalności DPS w Srebrnej Górze. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 



 
- 3 - 

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Pani  Gabriela Markiewicz dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze 
przedstawiła sytuację w chwili obecnej w DPS. Na dzień dzisiejszy jest tylko 1 wolne 
miejsce, czyli obecnie przebywa w DPS 59 pensjonariuszy. Sytuacja unormowała się, są 
chętne osoby do zamieszkania w DPS w Srebrnej Górze.  Następnie pani dyrektor 
przedstawiła propozycje programowe dotyczące rozwoju oraz poszerzenia działalności 
Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. (załącznik do protokołu). 
Nadal nie jest rozwiązana sytuacja prawna 2 pensjonariuszy pochodzących z 

miejscowości Kopanina, które są finansowane przez gminę Damasławek. 
Pani radna I. Wojewódzka-Kucz zwróciła uwagę, że obecnie jest promowany 

indywidualny program opieki nad osobami starszymi i niepełnosprawnymi. Przedstawiła 
postanowienie Samorządowego Kolegium Odwoławczego z siedzibą w Pile, które to 
postanowienie uchyla decyzję w części dotyczącej określenia czasu pobytu w DPS w 
Srebrnej Górze dwóch pensjonariuszek. (załącznik do protokołu). 
Pan Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy              L. 

Pluciński zwrócił się do Starosty Wągrowieckiego z pytaniem, kto może podjąć ostateczną 
decyzję o umieszczeniu zgodnie z prawem Pań Szamańskich w DPS w Srebrnej Górze. 
Na wniosek radnej I. Wojewódzkiej – Kucz komisja zwraca się z prośbą do zarządu 

o wyjaśnienie kwestii prawnej umieszczenia pań Szymańskich w DPS w Srebrnej 
Górze.  
 
Pan przewodniczący komisji oraz kolejno radni zadawali bardzo ważne pytania 

dla dalszego istnienia DPS w Srebrnej Górze: 
1. Jak wygląda proces kwalifikowania osób do DPS i jaka jest wspó łpraca z 

PCPR. 
2. Jak propozycje programowe dotyczące rozwoju oraz poszerzenia dzia łalności 

DPS w Srebrnej Górze mają się do standaryzacji i własności budynku. 
3. Czy są opóźnienia w płatnościach  z ZUS oraz poszczególnych gmin na 

utrzymanie pensjonariuszy. 
Na powyższe pytania odpowiadała pani Dyrektor DPS oraz Starosta 

Wągrowiecki. Dyrektor DPS przypomniała, że zgodnie z prawem za remonty i 
rozwój DPS odpowiedzialne są władze Starostwa. Z kolei Starosta Wągrowiecki 
poinformował zebranych o stanie prawnym zespo łu parkowo-pałacowego w 
Srebrnej Górze. W ładze powiatowe oczekują decyzji Wojewody w sprawie 
uzyskania przez powiat roszczeń od Skarbu Państwa. 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy przyjęła informację pani 
dyrektor DPS w Srebrnej Górze. 
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Pani B. Górna kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia dokonuje 
podsumowania badań profilaktycznych realizowanych przez wydział  w roku 2004. 
Realizowano programy profilaktyczne finansowane przez NIZ., z budżetu Województwa 
Wielkopolskiego oraz z budżetu powiatu wągrowieckiego (dane: załącznik do protokołu). 

Radny M. Marzyński zwrócił zabranym uwagę na bardzo dobry dobór badań 
profilaktycznych wykonywanych w roku 2004 dla społeczeństwa powiatu wągrowieckiego. 
Wreszcie ruszyły badania profilaktyczne ogólnopolskie (choroby serca, cukrzyca, ciśnienie 
tętnicze). 

Przewodniczący komisji zwrócił się do p. B. Górnej z prośbą o zbadanie wyników badań 
profilaktycznych -  jaka jest zdrowotność naszego społeczeństwa. 

 
Komisja przyjęła informację kierownika Wydziały Spraw Obywatelskich i Zdrowia. 
 
Kolejny mankament to nierówność województw w podziale pieniędzy przez NFZ. – 

zwrócił uwagę Przewodniczący Komisji. L. Pluciński. 
 
Ostatnim punktem posiedzenia było poinformowanie zebranych o piśmie Starosty 

Wągrowieckiego, które jest odpowiedzią na wniosek komisji o czynieniu starań celem 
powołania na terenie powiatu Rodzinnego Domu Dziecka.  
 

_________________________________________________________________ 
  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

  
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

- 5 -  
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 



 
1.1  Zapytania 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

5.2   Opinie 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 

      5.3  Stanowiska 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
 
5.4   Wnioski 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
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     Do protokołu dołączono: 

 



1. Pismo OR/BR – 0045/44/04 z dnia 29.10.2004 r. 
2. kserokopia decyzji Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Pile 
3.Propozycje programowe dot. Rozwoju oraz poszerzenia działalności DPS. 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 

 
 

 Protokował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji 
     Jerzy Piasecki Lech Pluciński 

Protokół podpisał Przewodniczący Komisji Lech Pluciński 
 

 


